

Protokoll fört vid styrelsemöte med Tjörns Bridgeklubb

Datum: 2014-04-15

Plats: Tjörns Bridgeklubb

Närvarande: Eva Andersson  
Arne Bauhr  
Kjell Berg  
Sture Axfjord  
Florence Fridén

Frånvarande: Arvid Halvorsen

- §1 Mötets öppnande**  
Ordförande öppnade mötet
- §2 Föregående mötesprotokoll**  
Föregående styrelseprotokoll godkändes utan kommentarer.
- §3 Klubbens ekonomiska situation**  
Inget att rapportera
- §4 Tisdagsbridge, Fredagsbridge, Lagtävlingar**  
Sommartävlingar: Samtliga skickar när vi kan vara tävlingsledare över sommaren till Arne innan han kan lägga programmet  
Fredagsbridgen: Alla tävlingar ligger nu i Spader. Avslutning 16/5.  
Tisdagsbridgen: Inget i Spader än, väntar på att få klart med tävlingsledare.
- §5 Övriga tävlingar 2014**  
Diskuteras om olika tävlingsformer för hösten. Håller fast vi samma grundprogram som i höstas, men med en individuell tävling.  
Ev lägga in en Paul Jones tävling en lördag för att testa intresset för den typen av lagspel.
- §6 Planering för tävlingar**  
SBF tävling flyttad till hösten, preliminärt Oktober.
- §8 Brickläggning**  
Florence och Bengt ansvarar för brickläggning, ersättare finns i de fall de inte kan.
- §9 Övriga frågor**  
Nycklar till styrelsen, Eva saknar nyckel. Eva kontaktar hyresvärderna för att se om vi kan få fler nycklar.

Styrelsemötesprotokoll skall läggas ut på hemsidan och i pärm i klubben

Inbjudan till tävling 26/4 för medlemmar med högst klövernål. Arrangör distriktet.

Förslag till tävlingsprogram för distriktet har kommit till Kjell. Klubbar ombedes Inkomma med önskemål om att arrangera Rallytävlingar före 15/5. Beslutades att vi vill arrangera Tjörnsilvret 7/2 -2015.

**§10 Nästa möte**  
17/6 16.30

**§11 Bordlagda frågor**  
Principer för hur 2-kvällarstävlingar skall beräknas

**§12 Mötets avslutande**  
Mötet avslutades av Eva

#### Att göra

Vad	Vem	När	Status
Skicka tillgänglighet för sommaren till Arne	Florence, Kjell, Arvid, Eva	Omgående	
Kontakta hyresvärden för att se om vi kan få fler nycklar	Eva	17/6	
Lägg ut protokoll på hemsida och kopia i pärm i lokalen	Eva	17/6	

#### Beslut

1. Florence och Bengt ansvarar för brickläggning
2. I höstens spelprogram skall det ingå en individuell tävling
3. Protokoll från styrelsemöten skall läggas ut på vår hemsida och kopia i pärm i lokalen
4. Klubben är intresserad av att anordna en silvertävling ingående i Rallyt den 7/2